
 

Raadsvragen 28 juni 2018 
Teckelfokkerij(en) 

 
Op 16 juni deed de Nederlandse Voedsel en Warenautoriteit een inval bij een 
Woerdense teckelfokkerij aan het Breeveld. Volgens berichtgeving in de pers werden 
150 teckels in beslag genomen. Inmiddels loopt er een zaak bij de 
voorzieningenrechter. 
Uit diverse andere berichten in pers en signalen inwoners komt een beeld naar voren 
van een al langer lopende situatie van overlast en dierenleed.  
 
1. Welke informatie heeft het college over deze teckelfokkerij/fokkerijen? 
2. In hoeverre voldoet de teckelfokkerij wel/niet aan de gemeentelijke 

verordeningen en vergunningen? 
3. Welke stappen heeft het college ondernomen ten aanzien van deze 

teckelfokkerij? 
4. Wat is de huidige stand van zaken met de teckelfokkerij en in hoeverre is 

mogelijk sprake van dierenleed? 
5. Wat ziet het college als mogelijkheden om in te grijpen en een einde te maken 

aan dit dierenleed, op korte en op langere termijn? 
 
 
Coby Franken, 
Progressief Woerden 


